
 

 

Zápisnica zo stretnutia 
Rodičovského združenia pri ZŠ s MŠ Hargašova - triednych dôverníkov 

dňa 8. 6. 2021 
Prítomní:  

Poradie Trieda Meno –Triedny dôverník Prítomný 

1. 
1.A Lenka Potoková A 

2. 
1.B Alexandra Wittchen 

N 

3. 
1.C Andrea Basilová 

N 

4. 
1.D Vladimír Cibik 

A 

5. 
2.A Mgr. Elena Rokusová 

A 

6. 
2.B Ing.Alena Škvareninová   

N 

7. 
2.C Mgr.Katarína Šalkovič   

N 

8. 
3.A Ing.Renáta Leškovská   

A 

9. 
3.B Zuzana Zárecká   

N 

10. 
3.C Vladimír Cibik   

A 

11. 
4.A Ing.Silvia Nemcová   

N 

12. 
4.B Ing.Martin Hrmo   

A 

13. 
4.C Ing.Pavol Görner  

A 

14. 
5.A Mgr.Denisa Mikušová Schultzová  

A 

15. 
5.B Ing.Katarína Jány 

Z 

16. 
5.C Klaudia Jánošová  

A 

17. 

6.A Ing.Silvia Špačková  

N 

18. 
6.B Ing.Lenka Ďuriančíková   

A 

19. 
6.C Ing.Daniela Martinčičová 

A 

20. 7.A Ing.Silvia Bednárová A 

21. 
7.B Ing.Renáta Bošňáková 

Z 

22. 
8.A Mgr. Ľubica Sajanová  

N 

23. 
8.B Marián Lenčeš  

A 

24. 
9.A Erik Višňovský 

N 

25. 
9.B Bc.Martina Baranovičová 

A 

26. 
Kačičky Ing.Soňa Štefiková 

A 

27. 
Zajačiky Desana Ševčovičová 

N 

28. 
Žabky Darina Sedláková 

A 

29. 
Včielky Pavol Hejnus 

A 

30. 
Motýliky Michal Jankaj 

N 

31. 
Lienky Ivana Hlinková 

A 

32. 
Lastovičky Peter Baslik 

N 

33. 
Sovičky Ing.Matúš Margetin PhD  

A 

Celkom 
21 Nadpolovičná väčšina 64% 

 
Legenda: A-Áno, N-Nie, Z-Zastupovaný 
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_____________________________________________________________________________ 

1. Informácie o čerpaní z OZ RZH 
 

Stav financií k 4.6.2021: 

Stav na učte 30.584,40 – EUR, a stav pokladne 942,82 – EUR za ZŠ. Od začiatku školského roka sa bez výdavkov 
MŠ v hotovosti minulo 13.283,28 EUR. 

Príspevky prevodom na účet za ZŠ+MŠ a v hotovosti len za ZŠ sú v hodnote 11.715,-EUR  

Údaje sú neúplné lebo sme neobdržali aktuálne informácie za Materskú Škôlku a budú doplnené k 31.8.2021 

Škola má 56% úspešnosť vo vyberaní príspevkov na OZ RZH. 

Veľká časť financií sa tento školský rok nečerpala z dôvodu prebiehajúcich dvoch pandemických vĺn na Slovensku 
kde škola bola nútená riešiť vyučovací proces dištančnou metódou a škola bola po väčšinu času školského roka 
2020/2021 uzavretá. 

Viac detailov o príjmoch a výdajoch OZ obsahujú prílohy tejto zápisnice. 

 

2. Požiadavky školy na učebné pomôcky a potreby 
 

• Zriaďovateľ má schválených 15.000,-EUR na dopadové plochy a ihriská pre deti. Požaduje sa spoluúčasť 

OZ v istej % miere ako aj na novovzniknuté a nepredvídané náklady spojené s opravou strechy na 

pavilóne A. Kde sa triedni dôverníci dohodli na on-line schvaľovaní položky, kde treba zistiť a potvrdiť 

požadovanú sumu.  

• Tak isto aj pomôcky k budúcemu školskému roku budú pomôcky odsúhlasené formou on-line hlasovania. 

 

ZŠ 

Schválené projekty 
Požadovaná 

suma 

1 
Ocenenie žiakov formou knižnej publikácie 

25tried x 2 knihy 1.000,-EUR 

  Spolu požadovaná suma 1.000,- EUR 
 

3. Rôzne 
• Verejné Obstarávanie na nadstavbu jedálne sa ukončilo a plynie lehota na vyjadrenie. Ak nebude nikým 

napadnuté tak by sa od Júla malo začať stavať, kde ale harmonogram prác bude určite zasahovať aj do 

Školského roka 2021/2022. Dve triedy v jedálni sa nebudú môcť využívať a ani jedáleň samotná. Ako 

riešenie pre výdaj jedla bude použitý Spoločenský dom s vchodom z námestia a výdajné pulty budú až 

vo veľkej sále. Celková dĺžka stavebných prác sa odhaduje na 300 dní. Od mesiaca Január/Február 2022 

by podľa odhadov sa už mohla opäť strava vydávať na prízemí v budove novej jedálne. 



 

 

• Škola zvažuje všetky možnosti ako zabezpečiť prevádzku a rozširovanie školských učební v rámci areálu 

školy prístavbami, kontajnerovými triedami kým sa nedokončí projekt školy v rámci bývalého SOU 

Energetického, kde sa už pripravuje projektová časť a rieši sa financovanie výstavby. 

• Vedenie školy požiadalo aj cez sieť dôverníkov osloviť rodičov kvôli nahlasovaniu detí do školského klubu, 

kde často krát nahlásené deti nakoniec nenastúpia ale škola kvôli plánovaným počtom už prijala 

vychovávateľov do pracovného pomeru a nakoniec nie je pre nich na skole využitie. Je prihlásených až 

290 deti čo tvorí 11 tried a adekvátny počet vychovávateľov. 

• Škola začne využívať aj elokované pracovisko v budove starého Miestneho úradu na vytvorenie ďalších 

tried potrebných na rozšírenie kapacít školy. 

• Druhý jazyk je stále schválený až od 7.ročníka 

• P. Potoková predstavila víziu ako rodičia majú záujem oceňovať učiteľov a dávať im spätnú väzbu na 

výchovno-vzdelávací proces. Niektoré predmety sú problematické. Do Septembra OZ pripraví očakávania 

a koncepciu, otázky pre spätnú väzbu na systém výuky učiteľov. Koncepcia systému spätnej väzby 

medzi rodičmi a učiteľmi bude členmi OZ pripravená iba v prípade aktívnej podpory tejto 

myšlienky vedením školy. 

• P.Štefíková ponúkla OZ pomoc so spracovaním vstupov pre BSK formulár na financovanie projektov 

školy. 

• P.Bošňák vie pripraviť zoznam možných nápadov pre financovanie OZ a ktoré sú výchovno-

vzdelávacieho charakteru. Následne ich bude zdieľať s OZ na prehodnotenie pre realizáciu 

a financovanie. 

4. Záver 
 

Stretnutie bolo ukončené o cca  20:25 hod. 

Zapísal: V Bratislave, 19.6.2021, Ing. Martin Hrmo 


